
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 21-09-2011 
 
 
INTERVENCIONS ORALS 
 

La senyora Herranz diu: 

La segona. Senyors del PP, al mes de maig van demanar una còpia de la 
cessió que feia Sant Joan de Déu de l’ampliació aquesta que fan. Els han 
donat, al final, la còpia aquesta? I si és que no, si us plau, poden tornar a 
reclamar-la?  
I això va per a tots els grups de l’oposició. Mes rere més en els plens hi ha 
moltes preguntes que no se’ns contesten, o se’ns contesten a la babalà, 
sense tenir un sentit, o sigui, no responen al que preguntem, responen el 
que volen. He sentit per aquí alguna cosa de la modificació del ROM. Si us 
plau, volen fer la modificació perquè quan una pregunta no es contesti, o 
no es contesti el que nosaltres preguntem, es pugui fer una replica, i no 
haver d’esperar un mes rere l’altre a què se’ns doni una resposta?” 
 
 

El senyor Raventós diu: 

“Dues, dues preguntes. La primera, bé, és un tema que ja va sortir, de 
l’economia. Jo entenc que la gent que fa de regidors que ho fa en bona 
part, o m’ho vull creure, com una vocació. Llavors, sobretot la gent que té 
temps parcial entenc que la remuneració que rep és una ajuda perquè es 
guanya la vida amb una altra cosa. Llavors, m’agradaria saber els 
regidors del PP i de Convergència com és que no van acceptar el 10 per 
cent de rebaixa que es demanava, quan suposo que deu ser una misèria 
el que es demana aquí, i en canvi hagués sigut una cosa per a tothom. 
Llavors, no sé com és que vostès van dir «no, no, només el 3,5 perquè...»  

Jo suposo que renunciar a un 7,5 per cent del que cobren vostès a temps 
parcial no deuen ser tants diners com per..., i d’aquesta manera tota la 
resta no va tenir el 10 per cent. Jo vull creure que vosaltres esteu aquí en 
part per vocació, segurament, i perquè voleu, i llavors jo no sé si...  

Llavors, clar, sou per decisió personal o és que el vostre partit us ho ha 
demanat? Aquesta és una pregunta. 

I la segona pregunta. Suposo que, a mi em sap greu, i ja ho he dit altres 
vegades, que la Festa Major no sigui el 21, com la Mercè és el dia que 
toca. Llavors suposo que els grups de l’oposició faran, quan es faci el 
nou calendari, que l’any que ve ja sigui el dia 21 i no com aquest any, el 
tercer diumenge de mes, que sembla que sigui així. 



Llavors, no sé, jo he arribat tard, si s’ha fet algun acte en començar el ple, 
ja que avui és Sant Mateu, ja que heu matat el patró podíeu haver fet un 
minut de silenci, quan es mata algú es fa un minut de silenci i potser ho 
havíeu fet, no ho sé, però em sembla # i vull reiterar-ho. Aquesta és la 
cosa, si s’ha fet alguna cosa, perquè sembla que avui és un dia qualsevol, 
i ja està, suposo que l’any que ve serà diferent.” 
 
 

La senyora Haro diu: 

“Per nosaltres, totalment d’acord, creiem que és més enriquidor que es puguin 
contestar.  

I a la pregunta que m’has dit, nosaltres encara no tenim resposta, i li preguem, 
si us plau, al senyor Enric, però com que ja sabeu que s’està modificant encara, 
quan s’acabi, si ens ho donen, li facilitarem, no tenim cap mena de problema.” 
 
 

La senyora Haro diu: 

“Senyor Raventós, a mi em sap greu no poder-li donar una altra resposta que 
no sigui la veritat que ha dit el meu company de Convergència i Unió. És veritat 
que un partit va ser el que es va desmarcar i va aquí on nosaltres vam haver 
d’actuar, no perquè nosaltres volguéssim, el Partit Popular vam ser uns dels 
que va proposar també que no es cobrés de PROGESER i també que es 
baixés també el dels grups municipals. Em sap greu dir-li, però la veritat és la 
que és.  

I sí que nosaltres molta de l’aportació la donem, com vaig dir, a moltes entitats, 
i les entitats tenen factura, ho podem dir i es pot demostrar, vull dir que... Em 
sap greu, però és aquesta la resposta.” 
 


